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БЕОГРАД - Председник Социјалистичке партије Србије Ивица Дачић сматра да
коалиција Демократске странке и Српске напредне странке после наредних избора није
немогућа, иако се, како је рекао, обе стране труде да то представе као немогуће.

  

  

"У ситуацији када је немогуће формирати владу и то је једна од могућих опција", рекао је
вечерас Дачић гостујући на ТВ Б92 и додао да то "не прича он, већ да то причају и
међународни фактори". Он је, међутим, истакао да не може да прихвати да је СНС боља
алтернатива од СПС-а.

  

Дачић је нагласио да је, када је реч о предстојећим изборима оптимистичан имајући у
виду успех на претходним, али и актуелна истраживања јавног мњења. СПС је на
претходним изборима наступила у коалицији са ПУПУС-ом и Јединственом Србијом.

  

Шеф посланика ПУПС-а Момо Чолаковић изјавио је данас да су почели разговори
странака коалиције СПС-ПУПС-ЈС о заједничком наступу на предстојећим
парламентарним изборима, а лидер ЈС Драган Марковић каже да још увек није укључен
у те разговоре.

  

(Танјуг)
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